
Zápis z 1. zasedání výboru pro strategické investice a
veřejné zakázky ZNIČ Praha 10,

které se konalo dne 30/11/2022 v Radničním salonku, budova B, 5. patro,

NIČ Praha 10, Vršovická 1429/68

Přltomnl členové výboru:

· Adam Štěpánek
· Ing. Gabriela Kolářová
· Mgr. Zuzana Lajksnerová
· Ing. Tomáš Pek S.E.
· JUDr. Radmila Kleslová
· Ing. Michal Narovec
· Mikuláš Pobuda

Om/uven/ členové výboru:

Nepř/tomnl členové výboru:

0

Hosté z řad RMČ PlO a prac, úřadu:

· Ing. jan jirásek -tajemník výboru SlVZ
· Ing. Dušan Kodrla, pověřen vedením OMP
· Olga Koumarová, m'stostarostka, radní pro 'nvestice MŠ a ZŠ

1. zahájeni jednánl VS/VZ

Jednání výboru bylo zahájeno v 17:05 a po celou dobu jednání byl výbor usnášeníschopný. jednání
výboru probíhalo presenčně. Předseda výboru se v rámci bodu zahájeni stručně představil členům
VSlVZ.

Program dle zaslané pozvánky:

Návrh programu:
1. Zahájeni jednání
2. Schváleni programu, volba ověřovatele
3. Schváleni stálých hostů VSlVZ
4. Rozsah působnosti VSlVZ
5. Termíny konáni VSlVZ v roce 2023
6. Aktuálni stav veřejných zakázek uveřejněných na profilu zadavatele MČ PlO
7. Informace o průběhu stávajÍcÍch významných investic
8. Diskuze
9. Závěr



Popis průběhu jednánl

2. Schváleni programu a ověřovatele zápisu

Bylo hlasováno o programu jednání s výsledkem:

Hlasování: pro 7; Proti O; Zdržel se O

Jednání pokračovalo volbou ověřovatele. jako ověřovatel byl navržen Ing. Pek S.E.

Hlasováni: pro 7; Proti O; Zdržel se O

3. Schvá/enlstá/ých hostů VS/VZ

Předseda VSlVZ uvedl bod, kdy smyslem tohoto bodu je, aby stálým hostem VSlVZ byl gesční radní pro
investice, což je nyní p. Koumarová a vedoucí OM p, kterým je nyní pověřen Ing. Kodrla. V rámci
otevřené diskuze jUDr. Kleslová uvedla, že by byla ráda, aby stálým hostem VSlVZ byl igesčni radní pro
rekonstrukci radnice. Předseda VSlVZ odpověděl, že gesčním radním pro objekt radnice je Ing. Pek S.
e., který je současně členem VSlVZ. Ing. Pek S. E. v rámci diskuze upřesnil, že p. Koumarová je gesční
radn' pro "nvest'ce v oblast' MŠ a ZŠ.

Návrh usneseni:

,, výbor pro strategické investice a veřejné zakázky

schvaluje

vedoucího odboru majetkoprávního a gesční radní pro investice pro oblast MŠ a zšjako stálé hosty
výboru pro strategické investice a veřejné zakázky na obdob/2022-2026

Bylo hlasováno o návrhu usneseni s výsledkem:

Hlasování: pro 7; Proti O; Zdržel se O

Návrh byl přijat.

4. Rozsah působnosti VSIVZ

Předseda VSIVZ uvedl bod a otevřel diskuzi. V rámci diskuze byly diskutovány jednotlivé body navržené
působnosti.



Návrh usnesení:

,, výbor pro strategické investice a veřejné zakázky

schvaluje

rozsah působnosti výboru pro strategické investice a veřejné zakázky na obdob/2022-2026

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

Projednáváni možných investičních strategií budoucího rozvoje mč Praha 10.

Projednávání plánu strategických investic MČ Praha 10 předložených Radou MČ Praha 10.

Projednáváni návrhu investic (nad 10 mil KČ bez DPH) MČ Praha 10 v rámci návrhu rozpočtu MČ pro
příslušný rok a projednávání oprav (nad 10 mil KČ bez DPH), které jsou součásti návrhu plánu zdaňované
činnosti pro příslušný rok.

projednávání záměru a průběhu investic, prodejů a veřejných zakázek (dále VZ), jejichž předpokládaná
hodnota přesahuje 10 mil. KČ bez DPH nebo je na nich shoda členů výboru.

projednávání informaci o využití pravomoci svěřené Radě MČ Praha 10 Zastupitelstvem MČ Praha 10 dle
ustanoveni §89 odst. 2 písmena m) zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, tj. o ,,zpeněženi
hmotné nemovité věci ve vlastnictví hlavního města Prahy nebo práva stavby ve veřejné dražbě a nabytí
hmotné nemovité věci nebo práva stavby hlavním městem Prahou v dražbě, ve veřejné soutěži o
nejvhodnější nabídku nebo jiným obdobným způsobem 't

projednáváni investic, prodejů nemovitosti a vz, jejichž posouzením VS/VZ pověřlZMČ Praha 10 nebo o
jeho projednánlpožádá Rada MČ Praha 10.

projednáváni strategických investic, prodejů nemovitostí a VZ z hlediska účelu, nákladovosti, doby
realizace a dalších zásadních pohledů pro jejich posouzeni a realizaci.

Projednávánlda/šlch ná/ežitost/: které v průběhu činnosti VS/VZ v souvislosti se strategickými investicemi,
prodeji nemovitosti' a VZ vyvstanou a jejichž projednáváni bude schváleno výborem nebo bude-li výbor
pověřen ZMČ Praha 10.

Bylo hlasováno o návrhu usneseni s výsledkem:

Hlasováni: pro 7; Proti O; Zdržel se O

Návrh byl přijat.

S, Termíny konání VS/VZ v roce 2023

Předseda VSlVZ uvedl návrh termínů pro konání VSIVZ v roce 2023. K bodu proběhla diskuse o možné
budoucí kolizi s termíny jednání dalších komisí a výboru jak v rámci ÚMČ Prahy 10, tak na MHMP.
Členové s navrženými termíny souhlasili s tím, že by se případně upravili v budoucnu. JUDr. Kleslová
navrhla, aby usnesení VSlVZ k tomuto bodu bylo, že VSlVZ navrhované termíny bere na vědomí.



Návrh usneseni:

,, výbor pro strategické investice a veřejné zakázky

bere na vědomi

termíny konání výboru pro strategické investice a veřejné zakázky na rok 2023

Číslo Termín Hodina Zasedací
schůze místnost
2. 11. 01. 2023 16:00 - 18:00 Radniční salónek

budova B/5. patro
3. 08. 02. 2023 16:00 - 18:00 RadničnIsalónek

budova B/5. patro
4. 08. 03. 2023 16:00 - 18:00 Radniční salónek

budova B/5. patro
5. 12. 04. 2023 16:00 - 18:00 Radniční salónek

budova B/5. patro
6. 10. 05. 2023 16:00 - 18:00 Radniční salónek

budova B/5. patro
7. 14. 06. 2023 16:00 - 18:00 Radniční salónek

budova B/5. patro
8. 13. 09. 2023 16:00 - 18:00 Radniční salónek

budova B/5. patro
9. 11. 10. 2023 16:00 - 18:00 Radniční salónek

budova B/5. patro
10. 8. 11. 2023 16:00 - 18:00 Radniční salónek

budova B/5. patro
11. 6. 12. 2023 16:00 - 18:00 Radniční salónek

budova B/5. patro
Bylo hlasováno o návrhu usneseni s výsledkem:

Hlasování: pro 7; Proti O; Zdržel se O

Návrh byl přijat

6. Aktuá/n/stav veřejných zakázek uveřejněných na profilu zadavatele MČ PlO

K bodu proběhla diskuse v rámci, které předseda seznámil členy s typem materiálů a informací, které
jim budou předkládány jako podklady pro jednání výboru. Členové i přÍtomni hosté poté na základě
podnětu od Mgr. Lajksnerové dále diskutovali, které všechny veřejné zakázky a v jakém rozsahu by
měly být v podkladech uvedeny. jUDr. Kleslová požádala, aby ji materiály byly na každé jednánívslvz
připravovány v tištěné verzi. Dále se také diskutovala probjhajÍcÍ příprava rozpočtu. Do této diskuse se
zapojilivšichni členové výboru i přÍtomní hosté a upřesnili současný složitý stav, ve kterém se MČ Praha
10 nachází - vzhledem k dosud neschválenému rozpočtu HMP.



7. Informace o průběhu stávajklch významných investic

V rámci diskuse k tomuto bodu se Ing. Kolářová dotázala na financování akce ,,propojeni křídel ZŠ U
Vrš. nádraží" a ,,Revitalizace jeslí Jakutská", na které jí byly poskytnuty odpovědi. Mgr. Lajksnerová
uvedla, že za pirátskou stranu očekávali, že na tomto jednání bude diskutován návrh rozpočtu na rok
2023. Ing. Pek S. E., uvedl, že 2. verze návrhu rozpočtu na rok 2023 byla také zaslána Ing. Komrskové
v té době zastupujÍcÍ starostku MČ PlO. JUDr. Kleslová uvedla, že ona ani jiný představitel hnuti ANO
žádný návrh rozpočtu na rok 2023 neobdržel. P. Koumarová k tomu uvedla, že dle jejího názoru neniv
popisu činnosti VSlVZ projednávat pracovní verzi návrhu rozpočtu.

8. Diskuze

V rámci diskuze jUDr. Kleslová uvedla, že by VSlVZ měl zařadit bod - rekonstrukce radnice. Předseda
VSlVZ vzal námět na vědomí a uvedl, že téma radnice bude na dalších jednání projednáváno.

9. Závěr

Předseda VSlVZ tím ukončil jednání výboru v 18:00. Poděkoval přítomným za účast a vyzval členy, že
v případě jakékoliv dotazu je možné ho kontaktovat prostřednictvím e-mailu případně na telefonu.

V Praze, dne 1. 12. 2022

Předseda VSIVZ: Adam Štěpánek

Zap'sovate ' ng. jan j'rásek, tajemn'k VSlVZ

Ověřovatel: Ing. Tomáš Pek S, E,


